

Latifa School For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

6th November 2018

To the Parents of Students in Secondary School

Dear Parents,

Under the directives of His Highness Sheikh Mohammed bin Zayed Al Nahyan, Crown Prince of Abu Dhabi and Deputy Supreme Commander of the UAE Armed Forces, the Crown Prince's Court launched Moral Education as a school curriculum subject. The Moral Education framework, which has been in development since 2016, has been finalised and now forms part of the school curriculum.

The aim of the program is to facilitate the character development of students so that they can play an effective role in the community and create a bright future for themselves on both personal and social levels.

The Moral Education Program (MEP) program blends academic content with an exploration of character and ethics. The program covers the following four pillars of teaching and learning:

- Character and Morality
- The Individual and the Community
- Civic Studies
- Cultural Studies

In order for the program to achieve its full potential it is important for all family members to be involved and contribute by discussing the topics and lessons of the course. You can support your daughter by completing one or more activities with her from each unit in the textbook she received. You can learn more about the content of these units from the summary and intended learning outcomes found at the beginning of each unit.

We hope your daughter will find the program to be educational and rewarding. We thank you for supporting your daughter with this course.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH
Headteacher

CSB/GL.19.



6 نوفمبر 2018

حضرة أولياء أمور طالبات القسم الثانوي الكرام

تحية طيبة وبعد،

بناءً على توجيهات صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان، ولي عهد أبو ظبي ونائب القائد الأعلى للقوات المسلحة، فقد أطلق مكتب ولي العهد كتاب "التربية الأخلاقية" كمادة ضمن المناهج الدراسية. لقد تم العمل على تطوير إطار مادة التربية الأخلاقية على مدى سنتين ومنذ عام 2016 حتى أصبح الآن جزءاً من المناهج الدراسية.

إن الهدف من البرنامج هو تنمية شخصية الطلاب ليتمكنوا من أخذ دور فعال في المجتمع وخلق مستقبل مشرق لأنفسهم على المستويين الشخصي والاجتماعي.

إن برنامج التربية الأخلاقية يمزج المحتوى الأكاديمي وطرق استكشاف الشخصية والأخلاق ويغطي الركائز الأساسية الأربعة للتعليم والتعلم:

- الشخصية والأخلاق
- الفرد والمجتمع
- التربية المدنية
- التربية الثقافية

ولتحقق البرنامج كامل إمكاناته، فمن المهم أن يشارك جميع أفراد العائلة بمناقشة موضوعات ودروس المادة. كما يمكنكم دعم ابنتكم من خلال إكمال نشاط واحد أو أكثر معها من كل وحدة في الكتاب المدرسي للمادة، ويمكنكم معرفة المزيد حول محتوى هذه الوحدات من الملخص ونتائج التعلم المطلوبة في بداية كل وحدة.

نأمل أن تجد ابنتكم برنامج المادة تعليمياً ومفيداً ونشكر دعمكم لها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الآنسة ديبرا فورسايت

مديرة المدرسة

MAB/GL/9.